
Årsberetning Hagleutvalget 2023 

Styret: Peter, Bjørn, Jan, Mads, Cato, Lise, Runar, Eivin, Kamilla, 

Morten, Anja, Thomas og Glenn 

NM i Nordisk Trap (Sannidal jff) : 11-13 August  
7 deltagere: 
5. senior 
1. veteran 
1.dame 

I år i seniorklassen måtte du ha skutt 123 av 125, for å komme seg inn til finalen. 
Av våres seniorer, var det Jan Marka som skøyt best. Han endte på med 117. 
 
I veteran klassen gjorde Bjørn Haug rent bord igjen. Vant gull i sin klasse og slo sin egen rekord med en due fra i 
fjor. 
Bjørn Haug kom med på årets Landslag, og dro til Danmark for å konkurrere ned svenskene og danskene. Det 

norske landslaget tok med bøtta hjem i år også         
Vi ser også at flere som skyter for Enebakk JFF melder seg på andre NM Stevner: OL Trap og lerduesti (Vang JFF)  
Jegertrap (Løiten JFF). 
 
Klubbmesterskap: 
I år gjorde vi noe nytt. 
Vi slo sammen både hagle og rifle. 
Vi skøyt: 25 skudd Trap x2 + 25 skudd (variabel/Sporting) 
På rifle skøyt vi: 5 skudd rådyr (sittende) 5 skudd elg (stående fasthold) 5 skudd (løpende elg) 
Klubbmestere: Senior: Tom Egil Myhr. Dame: Kamilla Jægerud. Junior: Tobias Riiser. 
Vi satser på like bra KM neste år også, kanskje rifleutvalget kan slå hagleutvalget neste år? 
(DEM BLEI GRUSA I ÅR) 
 
Nordisk Trap Stevne  18-20.21 Mai: 
Vi hadde vårt årlige Nordisk trap stevne i mai, med godt med påmeldte fra hele landet. 
Det ble gode resultater på mange, men i år blei det ikke fult hus, men det ble noen på 99 treff. Må trekke frem 
en U16 gutt fra Sørlandet som dro til og grusa samtlige med 97 på torsdag og delte sammenlagtseieren med 99 
treff på Lørdagen. Det var bra deltagelse og godt gjennomført stevne. 
Dag 1: 75 deltagere 
Dag 2: 75 deltagere 
Dag 3: 73 deltagere 
 
Dugnad BANE + Utomhus: 
Kun hatt dugnad i forbindelse med stevne vårt og klubbmesterskap. 
Ellers ikke gjort noe store endringer på haglebanen. 
 
Diverse:  
Gjort innkjøp av en mindre lerdukaster på hjul. Denne står klar til våres medlemmer som vil ha et litt variabelt  

utkast av duer på banene våre. Flere kommer               

Denne blir også brukt av kandidatene under jegerprøven når dem har skyte dag. 

 

Lederens ord:  
Vil takke alle som kommer opp på haglebanen hos oss. Om det er jegere, skyttere eller dem som bare kommer 
på kaffeprat. Vi er en bra gjeng som er utvalget og vi skal fortsatt gjøre haglebanen til et bra møtested i 2024 
også. Nye prosjekter er under arbeid, så 2024 blir et enda spennende år. 
 
Hagleutvlaget/leder 
PETER FÅLAND 



 
 


